华泰财险附加生物信息隐私责任除外条款

兹经双方同意,在本**保险合同**下附加本条款(本附加条款之外的事项均以主**保险合同**所有其他条款、条件、责任限额和除外责任为准):

- 1. 本保险不承保任何基于、起因于或归因于**生物信息隐私索赔**导致损失及费用。
- 2. 本附加险条款增加以下定义:

2.1 生物信息指:

- (A) 任何生物识别信息,包括视网膜或虹膜扫描、指纹、声纹、手或面部几何扫描;或
- (B) 任何生物特征信息,包括任何基于用以识别个体的个人生物识别信息,无 论其如何被收集、转换、储存或共享。
- **2.2 生物信息隐私索赔**指任何索赔或雇佣调查,全部或部分基于、产生于或由于任何以下实际或指称的:
 - (1) **生物信息**的披露、收集、拥有、使用、保留、存储、传输、保护、传播或销毁;
 - (2) 准许生物信息的披露;
 - (3) 来自生物信息的销售、租赁、采获、购买、交易或其他行为所产生的利润;
 - (4) 违反任何有关生物信息的政策或惯例; 或
 - (5) 违反世界任何地方有关**生物信息**的任何联邦、州、地方成文法或普通法, 或其任何修正案或根据其颁布的规则或条例。

本附加险条款与主**保险合同**不一致的,以本附加险条款为准;其他事项,仍以主**保险合同**为准。

Biometric Information Privacy Claim Exclusion Endorsement

By way of endorsement to the Policy the parties are hereby agreed as follows (subject otherwise to all other terms, conditions, limits of liability and exclusions of the policy):

1. Section 4, Exclusions, is amended to add the following:

based on, arising from or attributable to any Biometric Information Privacy Claim

2. Section 3, Definitions, is amended to add the following:

Biometric Information means any:

- (A) Biometric identifier including a retina or iris scan, fingerprint, voiceprint or scan of hand or face geometry; or
- (B) Biometric information including any information, regardless of how it is captured, converted, stored or shared, based on an individual's biometric identifier used to identify an individual.

Biometric Information Privacy Claim means any Claim or Employment Investigation, in whole or in part, based upon, arising from, or in consequence of any actual or alleged:

- (1) disclosure, collection, possession, usage, retention, storage, transmission, protection, dissemination, or destruction of Biometric Information;
- (2) consent to or release of the disclosure of Biometric Information;
- (3) sale, lease, capture, purchase or trade or any other types of profit from Biometric Information;
- (4) violation of any policies or practices involving Biometric Information; or

(5) violation of any federal, state or local statutory law or common law anywhere in the world involving Biometric Information, or any amendments thereto or rules or regulations promulgated thereunder.

All other terms, conditions of this Policy remain unchanged.